
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 10 augusti 2022

Närvarande:
Olle Hällkvist, Margareta Antonsson, Gunvor Johansson, Ingemar Eriksson och Hans
Liljegren.

§34 Ordf. förklarade mötet öppnat

§35 Dagordningen godkändes.

§36 Till att justera dagens protokoll valdes Ingemar Eriksson

§37 Föregående mötes protokoll upplästes och lades till handlingarna.

§38 Den ekonomiska situationen redogjordes av kassören. Föreningen har 98
748 kr. i kassan. I detta belopp hade föreningen bl.a. erhållit ett belopp på 7
500kr i ett återstartsbidrag från Varbergs kommun.

Årets grillfest var dessutom bekostad av föreningen, vilket styrelsen noterade
som positivt.

§39 Olle H. lovade att informera om att fotografering skulle ske: dels på 
kommande tisdag samt på vår hemsida.
Fotografering av medlemmarna kan lämpligen ske en tisdag i slutet av
augusti.

§40 Skrivelser:
Framtidsmöte, Hur lockar vi ungdomar till boulesporten?
Ett möte I Boulodromen I Varberg den 18 augusti kl. 18.00 anordnat av
SISU Halland, Halland Bouleförbund och Sv. Bouleförbundet.
Olle går på detta samt tillfrågar Lars-Bertil J och Arne N om de kan följa
med.



§41 Ytterligare skrivelser hade inkommit från: Inbjudan till Prins Bertils 
Juniorcupp, Föreläsning från SISU13 juni, Nyhetsbrev från Svenska 
Boulförbundet.
Dessa skrivelser lades till handlingarna.

§42 Sommarserien kommer att avslutas med en trippleltävling. 
Tävlingskommittén kommer att återkomma med mera detaljer om detta.

Margaretha Antonsson ska kolla om en tävling ska ske i  
Telemästerskapsboule.
Vidare ska hon höra om Kulknappen och Verksveteranerna ska ha sin
årliga tävling.
Hon ska även undersöka om det fanns intresse för distriktsmästerskap för 
damer i Falkenberg den 27 augusti. Anmälan senast den 25 augusti.

§43 En extra träningstid för alla är ett önskemål. Då kan de olika lagen bl.a. 
träna ihop sig. Denna tid skulle även omfatta avancerad träning som 
skytteträning, läggträning, precicion mm. Vi skall diskutera detta vidare

med våra egna tränare. Ett förslag från styrelsen är måndag kväll, kl. 17.00 –
20.00.

§44 Maggan A. refererade från Boulealliansens möte.
Nämnas kan att Lars-Bertil Johansson skall tillfrågas om hemsidesanvarig för

Alliansen.
Vidare ska Alliansen verka för att en ny Domarutbildning kommer till
stånd.

§43 Nästa styrelsemöte beslutades till den 14 september kl. 09.00

§44 Ordf. tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat

Olle Hällkvist Hans Liljegren
Ordförande Sekreterare

Ingemar Eriksson
Justerare


